



ຂ້ອຍຕ້ອງຮູ້ຫຍັງແດ່ຖ້າຂ້ອຍຕ້ອງການອຸທອນການສັ່ງພັກຮຽນ ຫຼື ການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນ?

ຂໍ້ມູນສໍາລັບພໍ່ແມ່/ຜູ້ດູແລ

ການອຸທອນ ແມ່ນຫຍັງ?

ການອຸທອນແມ່ນເວລາທີ່ທ່ານຂໍຮ້ອງໃຫ້ພິຈາລະນາການຕັດສິນໃຈອີກເທື່ອນຶ່ງ. ສິ່ງນີ້ເກີດຂຶ້ນຍ້ອນວ່າທ່ານບໍ່ພໍໃຈໃນການຕັດສິນໃຈທີ່ໄດ້ມີຂຶ້ນແລ້ວ.

ຂ້ອຍຈະຂໍອຸທອນການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນໄດ້ແນວໃດ?

ທ່ານສາມາດຍື່ນອຸທອນການສັ່ງພັກຮຽນ ຫຼື ການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນໄດ້ຫາກທ່ານເຊື່ອວ່າທ່ານຄູ່ໃຫຍ່ໄດ້ທໍາການຕັດສິນໃຈທີ່ບໍ່ຍຸຕິທໍາ ຫຼື ບໍ່ໄດ້ເຮັດຕາມຂະບວນການຂອງນະໂຍບາຍຢ່າງຖືກຕ້ອງ. ນັກຮຽນ, ພໍ່ແມ່ ແລະ ຜູ້ດູແລສາມາດຕື່ມ [ແບບຟອມອຸທອນ](#) ໄດ້.

ການອຸທອນສາມາດຍື່ນໄດ້ກັບ [ຫ້ອງການການສຶກສາ](#) ທ້ອງຖິ່ນ. ຫ້ອງການການສຶກສາທ້ອງຖິ່ນສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານເຂົ້າໃຈຂະບວນການໄດ້. ພວກເຂົາຍັງສາມາດຊ່ວຍທ່ານຂຽນການອຸທອນໄດ້. ໂຮງຮຽນຂອງລູກທ່ານສາມາດໃຫ້ຂໍ້ມູນຕິດຕໍ່ສໍາລັບຫ້ອງການການສຶກສາທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານໄດ້.

ການຕັດສິນໃຈກ່ຽວກັບການອຸທອນຈະດໍາເນີນໂດຍຜູ້ອໍານວຍການ, ຜູ້ນໍາດ້ານການສຶກສາ ຫຼື ຜູ້ອໍານວຍການບໍລິຫານ, ການປະຕິບັດງານຂອງໂຮງຮຽນ ແລະ ຈະໃຊ້ເວລາລະຫວ່າງ 15 ຫາ 20 ມື້ຮຽນໃນການດໍາເນີນການ. ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການຕິດຕໍ່ເມື່ອມີການຍື່ນອຸທອນ ແລະ ການຕັດສິນ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ທ່ານສາມາດຕິດຕໍ່ຫ້ອງການການສຶກສາທ້ອງຖິ່ນບ່ອນທີ່ການອຸທອນໄດ້ຖືກຍື່ນ.

ຜົນໄດ້ຮັບຈາກການອຸທອນການສັ່ງພັກຮຽນ

ຖ້າການອຸທອນກ່ຽວກັບການສັ່ງພັກຮຽນຖືກໂຈະ, ແລະ ຜູ້ຕັດສິນໃຈຕົກລົງເຫັນດີກັບຄໍາຮ້ອງຂໍຂອງທ່ານ, ທ່ານຄູ່ໃຫຍ່ຈະຕິດຕໍ່ທ່ານເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າລູກທ່ານກັບຄືນໄປໂຮງຮຽນໄວເທົ່າທີ່ໄວໄດ້. ການຕັດສິນໃຈໃນການອຸທອນຈະຖືກບັນທຶກໄວ້ໃນບັນທຶກຂອງລູກທ່ານ ແລະ ການສັ່ງພັກຮຽນຈະຖືກລຶບອອກຈາກບັນທຶກຂອງລູກທ່ານ.

ຖ້າການອຸທອນກ່ຽວກັບການສັ່ງພັກຮຽນບໍ່ໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນ, ແລະ ຜູ້ຕັດສິນໃຈບໍ່ເຫັນດີກັບຄໍາຮ້ອງຂໍຂອງທ່ານ, ລູກຂອງທ່ານຈະຢູ່ໃນການລະງັບຈົນກ່ວາວັນທີ່ຕົກລົງ.

ຜົນໄດ້ຮັບຈາກການອຸທອນການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນ

ຖ້າການອຸທອນກ່ຽວກັບການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນ, ແລະ ຜູ້ຕັດສິນໃຈເຫັນດີກັບການຮ້ອງຂໍຂອງທ່ານ, ທ່ານຄູ່ໃຫຍ່ຈະຕ້ອງເຮັດວຽກຮ່ວມກັບທ່ານເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາຄວາມປອດໄພທີ່ຮ້າຍແຮງແລະວາງມາດຕະການສະໜັບສະໜູນເພື່ອໃຫ້ລູກຂອງທ່ານກັບຄືນໄປໂຮງຮຽນ. ການຕັດສິນໃຈອຸທອນຈະຖືກບັນທຶກໄວ້ໃນບັນທຶກຂອງລູກຂອງທ່ານແລະການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນຈະຖືກລຶບອອກຈາກບັນທຶກຂອງລູກທ່ານ.

ຖ້າການອຸທອນກ່ຽວກັບການຂັບໄລ່ໂຮງຮຽນບໍ່ໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນ ແລະ ຜູ້ຕັດສິນໃຈບໍ່ເຫັນດີກັບຄໍາຮ້ອງຂໍຂອງທ່ານ, ມັນອາດຈະມີຫຼາຍທາງເລືອກອື່ນສໍາລັບລູກຂອງທ່ານ. ທ່ານຄູ່ໃຫຍ່ຈະເຮັດວຽກຮ່ວມກັບທ່ານໃນການຈັດວາງທາງເລືອກທີ່ເໝາະສົມກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງລູກຂອງທ່ານ.

ຖ້າການອຸທອນກ່ຽວກັບການໄລ່ອອກໂຮງຮຽນບໍ່ໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນ ແລະ ລູກຂອງທ່ານມີອາຍຸເກີນ 17ປີ, ທ່ານແລະລູກຂອງທ່ານຄວນຊອກຫາທາງເລືອກເພື່ອສືບຕໍ່ການຮຽນຫຼືການຫັນປ່ຽນໄປຫາເຮັດວຽກ.

ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນຫຍັງແດ່ຈາກໂຮງຮຽນ?

ທ່ານສາມາດສອບຖາມເອົາຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ກ່ຽວກັບສິ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນ ແລະເຫດຜົນຈາກໂຮງຮຽນໄດ້. ໂຮງຮຽນຄວນອະທິບາຍໃຫ້ທ່ານຮູ້ເຫດຜົນຢູ່ເບື້ອງຫຼັງການຕັດສິນໃຈໃດໆ ການດໍາເນີນການທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນ ແລະຈະເຮັດແນວໃດຫາກທ່ານມີບັນຫາ.

ຂ້ອຍຈະຮ້ອງຮຽນໄດ້ແນວໃດ?

ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບ [ການສະໜັບສະໜູນລູກຂອງທ່ານ](#) ມີໃຫ້ພໍ່ແມ່. ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບ [ການຮ້ອງຮຽນ](#) ຍັງມີໄວ້ໃຫ້ຖ້າທ່ານຍັງມີຄວາມກັງວົນກ່ຽວກັບຂະບວນການຍື່ນອຸທອນການສັ່ງພັກຮຽນ ຫຼືການໄລ່ອອກຈາກໂຮງຮຽນ.

ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບການຕິດຕໍ່ສື່ສານກັບໂຮງຮຽນມີໃຫ້ຢູ່ໃນ [ກົດບັດຊຸມຊົນໂຮງຮຽນ](#).

ບໍລິການນາຍພາສາທາງໂທລະສັບ

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຕິດຕໍ່ກັບໂຮງຮຽນ ແລະຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານພາສາອັງກິດ ກະລຸນາໂທຫາບໍລິການນາຍພາສາທາງໂທລະສັບ ເບີ 131 450, ບອກພວກເຂົາວ່າທ່ານຕ້ອງການພາສາໃດ ແລະຂໍໃຫ້ຜູ້ຮັບສາຍໂທຫາໂຮງຮຽນ. ຜູ້ໂຮງຮຽນ. ຜູ້ຮັບສາຍຈະຊອກຫານາຍພາສາຢູ່ໃນສາຍເພື່ອຊ່ວຍທ່ານໃນການສົນທະນາຂອງທ່ານ. ທ່ານຈະບໍ່ຖືກເກັບຄ່າ ທ່ານ. ທ່ານຈະບໍ່ຖືກເກັບຄ່າບໍລິການນີ້.